



# ကိုဖိလံာ်တံာ်ဟ်ဖျါ

ယုာ်ကွဲဖိအတံာ်မၤတံာ်ဒီးစဲးလၢ ELPA21 မၤအသးဒ်လဲာ်.

တံာ်ဒီးစဲး-

နံာ်-

မံာ်-

တံာ်ဟ်ပနီၣ်ပတီၢ်-တံာ်မၤလိအတံာ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ဟ်အတီၢ်ပတီၢ်တဖၣ်

<b>1</b> 1 တီၢ်	<b>2</b> 2 တီၢ်
<b>3</b> 3 တီၢ်	<b>4</b> 4 တီၢ်
<b>5</b> 5 တီၢ်	

### ကိုဖိတံာ်မၤတံာ်ဒီးစဲး

မံာ်	SSID	လိာ်ပတီၢ်အပုၤ
------	------	---------------

### တံာ်ထီၣ်သၤတြီၤအမးတဖၣ်

မံာ်	မုၢ်ကယၤ တံာ်ယုာ်သ့ၣ်ညါ တံာ်သ့အလၢပုၤ
------	---

### တံာ်ဟ်ပနီၣ်တံာ်က့ၣ်တၢ်က့ၣ်သ့အတ

သ့တံာ်ဘၣ်လၢပုၤ - ကိုဖိတဖၣ်သ့တံာ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်အစဲသ့ၣ်တၢ်ထီၣ်တဖၣ်အကလံာ်က့ၣ်အတံာ်သ့တံာ်ဘၣ်အကါဒိၣ်အပတီၢ်တပတီၢ်ဒ်သိးကထူးထီၣ်, သ့ၣ်ညါတံာ်အဒိပညီ, မၤယုာ်သကိးတံာ်, ဒီးတၢ်ထီၣ်ဘးလၢတီၢ်ပတီၢ်ဘၣ်ထွဲတံာ်မၤလိတီၢ်ဒိၣ်လဲၤလိာ်အကလံာ်က့ၣ်,တၢ်အံၤဘၣ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢ ELPA21 ဒီးဖျါတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတီၢ်ပတီၢ် 4 မ့တမ့ၢ် ထီၣ်န့ၣ်အဆၢအဂ့ၢ် လၢတံာ်မၤ လိတၢ်က့ၢ်တဖၣ်လၢဂ့ၣ်န့ၣ်လီၤ. တုၤ တံာ်သ့လၢပုၤထီၣ်လၢ ELPA21 ပတီၢ်. ကိုဖိတဖၣ်ဘၣ်တံာ်က့ၢ်အဆၢအဂ့ၢ်န့ၣ်အီၤလၢတံာ်မၤဒီးမၤလိတၢ်က့ၢ်အဆၢအဂ့ၢ်သ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.

တံာ်လၢထီၣ်လဲၤထီၣ် - ကိုဖိတဖၣ်လၢလဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်, အိၣ်ဒီးတံာ်အိၣ်ထွဲမၤစၢၤ. အစဲသ့ၣ်တၢ်ထီၣ်လၢအကလံာ်က့ၣ်အတံာ်သ့တံာ်ဘၣ်အကါဒိၣ်အပတီၢ်တပတီၢ်ဒ်သိးကထူးထီၣ်, သ့ၣ်ညါတံာ်အဒိပညီ, မၤယုာ်သကိးတံာ်, ဒီးတၢ်ထီၣ်ဘးလၢတီၢ်ပတီၢ်ဘၣ်ထွဲတံာ်မၤလိတီၢ်ဒိၣ်လဲၤလိာ်အကလံာ်က့ၣ်,တၢ်အံၤဘၣ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢ ELPA21 ဒီးဖျါတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတီၢ်ပတီၢ်ယုာ်ဒီးတီၢ်မၤသ့ၣ်အမးတပတီၢ် မ့တမ့ၢ် အန့ၣ်တီၢ်ပတီၢ် 2 တံာ်မၤလိတၢ်က့ၢ်အမးတဖၣ်လၢတၢ်တုၤထီၣ်တံာ်သ့တံာ်ဂ့ၤဂ့ၤဘၣ်ဘၣ်အတံာ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ.ကိုဖိတဖၣ်အမးအတံာ်လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်လၢ ELPA21 ကြးဒီးတံာ်ဆဲးမၤတံာ်အိၣ်ထွဲမၤစၢၤတံာ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

တံာ်ဖျါဂ့ၤထီၣ် - ကိုဖိတဖၣ်အိၣ်ဖျါဂ့ၤအစဲသ့ၣ်တၢ်ထီၣ်အကလံာ်က့ၣ်အတံာ်သ့တံာ်ဘၣ်အကါဒိၣ်အပတီၢ်တပတီၢ်ဒ်သိးကထူးထီၣ်, သ့ၣ်ညါတံာ်အဒိပညီ, မၤယုာ်သကိးတံာ်, ဒီးတၢ်ထီၣ်ဘးလၢတီၢ်ပတီၢ်ဘၣ်ထွဲတံာ်မၤလိတီၢ်ဒိၣ်လဲၤလိာ်အကလံာ်က့ၣ်,တၢ်အံၤဘၣ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်အီၤလၢ ELPA21 ဒီးဖျါတၢ်တုၤထီၣ်ထီၣ်ဘးတီၢ်ပတီၢ် 1 ဒီး 2 လၢတံာ်မၤလိတၢ်က့ၢ်တဖၣ်လိာ်ပတီၢ်လၢဂ့ၣ်န့ၣ်လီၤ.ကိုဖိတဖၣ်အမးအတံာ်လဲၤထီၣ်လဲၤထီၣ်လၢ ELPA21 ကြးဒီးတံာ်ဆဲးမၤတံာ်အိၣ်ထွဲမၤစၢၤတံာ်တီၢ်ကျဲၤန့ၣ်လီၤ.

### မးအတီၢ်ရဲၣ်တဖၣ်

မးတဖၣ်လၢတံာ်မၤလိတၢ်က့ၢ်အကၤတဖၣ်အိၣ်ဒီးအပတီၢ်ရဲၣ်တဖၣ်လိာ်ဆဲးလိာ်သးဒီးတၢ်ကြးဘၣ်တံာ်ထီၣ်သၤတြီၤအီၤလဲၤလိာ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.တံာ်တမံၤထီၣ်, မ့တမ့ၢ် လိာ်ဆဲး, မးအတီၢ်ရဲၣ်လၢလိာ်တၢ်က့ၢ်တဖၣ် မ့တမ့ၢ် ခံဘၣ်ဘၣ်သ့ၣ်သ့ၣ်အစၢတလီၤပလီၤသးလၢတံာ်မၤလိလိာ်တၢ်က့ၢ်အပတီၢ်တဖၣ်အံၤန့ၣ်လီၤ.

### ကိုဖိအတံာ်မၤတံာ်မၤလၢလံာ်လိာ်တၢ်က့ၢ်တခါန့ၣ်

လံာ်လိာ်တၢ်က့ၢ်	မးအတီၢ်ရဲၣ်	တံာ်မၤလိအပတီၢ်	တံာ်တဲန့ၣ်ဟ်လံာ်လိာ်တၢ်က့ၢ်
တံာ်ဒိကန့ၣ်			
တံာ်မးလံာ်လိာ်			
တံာ်စံးကတီၢ်			
တံာ်ကွဲးလံာ်လိာ်			

ကိုဖိတၢ်ကၤအမးမ့ၢ်တံာ်ဟ်ဖျါထီၣ်တံာ်အဒိပညီအဂ့ၢ်ကတၢ်ဖဲတံာ်သ့ၣ်ညါလၢကိုဖိအတံာ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ဟ်ဒီးတံာ်သ့တံာ်ဘၣ်လိာ်ကွဲးလၢမးပတီၢ်ဒီးတမ့ၢ်ထီၣ်န့ၣ်ဂံၢ်လိာ်တံာ်လိာ်ဆဲးဒီးတၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.အဒိ, 630 (+/-10) ဟ်ဖျါထီၣ်လဲၤလိာ်အမးပတီၢ်လၢ 620 ဒီး 640 ဘၣ်စၢၤန့ၣ်လီၤ.